
 Protokoll från styrelsemöte i Norderö Byaförening 

  den 22 november 2022 
  Närvarande: Anna Frisk, Gunnar Norelius, Torbjörn Jonsson,  

Max Larsson, Märta Norelius 

 

§1 Mötets öppnande 

 Anna Frisk förklarade mötet öppnat 

 

§2 Dagordning 

 Dagordningen godkändes 

 

§3 Föregående protokoll 

 Föregående protokoll gicks igenom 

- Max lägger ut diskmaskinen på säljsajter 

- Erik M har skrivit på avtal avseende fiber till Midgården 

Därefter lades protokollet till handlingarna. 

 

§4 ”Att göra listan”  

 Listan gicks igenom och reviderades 

 

§5 Projekt Midgården 

 Projektet avseende om/tillbyggnad av Midgården diskuterades. 

 Anna har fått fram kostnader för de enskilda delarna i offerten avseende köket. 

 Kostnaden för eventuell utbyggnad/tillbyggnad beräknas till ca 22 000:-/kvm. 

 

§6 Välkomst broschyr 

Erik O har reviderat broschyren. Anna kontrolläser och skickar sen till Märta för 

utskrift.  

 

§7 Övriga frågor 

- Två dammsugare och en frostvakt har köpts in till Midgården. Gunnar aktiverar 

frostvakten samt fixar med musfällor. 

- Märta sätter upp adventsljusstakar och julgransljus på Hembygdsgården 

- Norderöfilmen – ska den uppgraderas från DVD? Anna kollar med Gunnar 

Orvegård om han kan hjälpa till med det i så fall. 

- Beslutades att hålla majmötet på Ångbåtsbryggan för att se över inför sommaren. 

 

§8 Mötets avslutande 

 Anna förklarade mötet avslutat 

 

 Nästa möte  tisdag 17 januari kl. 19 på Midgården 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Märta Norelius   Anna Frisk 


